

聖徒交通 Announcements

- 一、誠摯地歡迎第一次來聚會的弟兄姊妹和朋友們，願您在這裡與我們同享神家的愛與交通。
We sincerely welcome all brothers, sisters and friends. We wish you enjoy the love and fellowship in God's house.
- 二、本週教會禱告聚會將在週三晚間舉行，盼望主興起更多禱告勇士，一同來到主寶座前敬拜與祈求。
May God raise more prayer warriors to pray before His throne in our prayer meeting on this Wednesday night.
- 三、本週讀經聚會將合併於週五在梁弟兄家舉行，交通「加拉太書」第四章，歡迎弟兄姊妹邀約親友一同來參加。
(6:45 pm 愛筵, 7:30 pm 聚會)
Friday night Bible study will be held at Brother Timothy Liang's house, dinner will be served at 6:45 p.m., and meeting starts at 7:30 p.m.
- 四、本聚會有六位年青弟兄姊妹目前在中國貴陽短宣，呂梁家祺和陳碧秋姊妹帶領他們一同前往服事。請代禱。
Sisters Janet and Beatrice are leading youth group for a missionary trip in China now. Please remember them in your prayer.

聖迦谷基督徒聚會 Christian Assembly of San Gabriel Valley



主日敬拜聚會

- 10:00a.m. 擘餅聚會
福音班
10:45a.m. 信息聚會
兒童主日學

Sunday Worship

- Breaking of Bread
Gospel Class
Message Meeting
Sunday School

週二禱告聚會

- 7:30p.m. 敬拜及代禱

Tuesday Prayer Meeting

- Worship and Pray

週五讀經聚會

- 7:30p.m. 聚會

Friday Bible Study Meeting

- Worship and Study

Sunday 主日: 196 W. Holt Ave., Pomona, CA 91768
Weekday 週間: 20442 Prestina Way, Walnut, CA 91789

Tel: (909) 468-5652 / (909) 979-4261
Website: www.east.casgv.org

尼 Ne 2:17

來罷、我們重建耶路撒冷的城牆、免得再受凌辱。

**Come, let us rebuild the wall of Jerusalem,
and we will no longer be in disgrace."**

二〇〇六年八月六日

主 日 敬 拜 聚 會

一、擘餅聚會： 沈保羅，冷晶

『你們也應當如此行，為的是記念我。』(路廿二 19)

二、信息聚會：

詩歌：冷晶(408) 翻譯：梁殷宗宣

信息：梁家聲 報告：錢弘

主題：因神兒子的信而活

讀經/大綱：

加 2:20 我已經與基督同釘十字架·現在活着的、不再是我、乃是基督在我裏面活着·並且我如今在肉身活着、是因信 神的兒子而活、他是愛我、為我捨己。

加 2:21 我不廢掉 神的恩·義若是藉着律法得的、基督就是徒然死了。

加 3:1 無知的加拉太人哪、耶穌基督釘十字架、已經活畫在你們眼前、誰又迷惑了你們呢。

加 3:2 我只要問你們這一件、你們受了聖靈、是因行律法呢、是因聽信福音呢。

羅 6:6 因為知道我們的舊人、和他同釘十字架、使罪身滅絕、叫我們不再作罪的奴僕·

羅 6:7 因為已死的人、是脫離了罪。

羅 6:8 我們若是與基督同死、就信必與他同活·

加 3:11 沒有一個人靠着律法在 神面前稱義、這是明顯的·因為經上說、『義人必因信得生。』

1. 與主同死就必與主同活
-與主同釘是事實與主同活也是事實
2. 因神兒子的信而活
3. 義人必因信而活

August 6, 2006

SUNDAY WORSHIP

BREAKING OF BREAD: Paul Shen, Jing Leng
"Do Ye This in Remembrance of Me." (Luke 22:19)

MESSAGE MEETING:

Song Leader: Jing Leng Interpreter: Michelle Liang
Message: Timothy Liang Announcer: Joseph Chien

Sermon: LIVE BY THE FAITH OF THE SON OF GOD

Scriptures:

Gal 2:20 I have been crucified with Christ and I no longer live, but Christ lives in me. The life I live in the body, I live by faith in the Son of God, who loved me and gave himself for me.

Gal 2:21 I do not set aside the grace of God, for if righteousness could be gained through the law, Christ died for nothing!"

Gal 3:1 You foolish Galatians! Who has bewitched you? Before your very eyes Jesus Christ was clearly portrayed as crucified.

Gal 3:2 I would like to learn just one thing from you: Did you receive the Spirit by observing the law, or by believing what you heard?

Ro 6:6 For we know that our old self was crucified with him so that the body of sin might be done away with, that we should no longer be slaves to sin--

Ro 6:7 because anyone who has died has been freed from sin.

Ro 6:8 Now if we died with Christ, we believe that we will also live with him.

Gal 3:11 Clearly no one is justified before God by the law, because, "The righteous will live by faith."

Outlines:

- (1) The fact of being crucified with Christ and living with Christ**
- (2) Live by the faith of the Son of God**
- (3) The righteous will live by faith**